

# LISTE DES DOCUMENTS

## LIST OF DOCUMENTS

### CHAPITRE I

#### CONDUITES DES RELATIONS EXTÉRIEURES

##### PARTIE 1

#### MORT ET AVÈNEMENT DU MONARQUE

1936

1. 20 janv. <i>Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures au ministre au Japon.</i> L'informe du décès du roi George V.....	1
2. 20 janv. <i>Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures au ministre des États-Unis.</i> L'informe du décès de George V.....	2
3. 20 janv. <i>Mémoire.</i> Examine la question de la nomination des conseillers d'État.....	2
4. 21 janv. <i>Mémoire.</i> Traite des avis de décès du Roi, du protocole et de questions juridiques.....	3
5. 21 janv. <i>Le haut commissaire en Grande-Bretagne au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.</i> Communique l'avis du bureau des Dominions sur des questions protocolaires.....	5
6. 21 janv. <i>Mémoire.</i> Accompagne deux télégrammes du bureau des Dominions sur la procédure d'accession au trône et la procédure à suivre au Canada.....	5
7. 21 janv. <i>Mémoire.</i> Analyse l'effet du décès sur les fonctions du Gouverneur général.....	8
8. 21 janv. <i>Le ministre au Japon au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.</i> Propose d'annoncer le décès au ministère des Affaires étrangères et aux autres diplomates indépendamment de l'ambassade britannique.....	9

### CHAPTER I

#### CONDUCT OF EXTERNAL RELATIONS

##### PART 1

#### DEATH AND ACCESSION OF MONARCH

1936

1. Jan. 20 <i>Secretary of State for External Affairs to Minister in Japan.</i> Reports death of King George V.....	1
2. Jan. 20 <i>Secretary of State for External Affairs to United States Minister.</i> Reports death of King George V.....	2
3. Jan. 20 <i>Memorandum.</i> Discusses question of appointment of Counsellors of State.....	2
4. Jan. 21 <i>Memorandum.</i> Deals with various notifications of death of the King, protocol and legal matters.....	3
5. Jan. 21 <i>High Commissioner in Britain to Secretary of State for External Affairs.</i> Transmits Dominions Office views on certain protocol questions.....	5
6. Jan. 21 <i>Memorandum.</i> Encloses two telegrams from Dominions Office concerning procedure of Accession and discusses procedure to be followed in Canada.....	5
7. Jan. 21 <i>Memorandum.</i> Analyzes effect of the King's death on office of Governor General.....	8
8. Jan. 21 <i>Minister in Japan to Secretary of State for External Affairs.</i> Proposes notifying Japanese Foreign Ministry and other diplomats of the King's death separately from British Embassy....	9